
Datum vergadering: 17-11-2021 20:30
Locatie: Microsoft Teams-vergadering
Link naar Outlook-item: Klik hier

Uitnodigingsbericht
Deelnemers

Notities

Tarieven
- Hoe zorg je voor continuïteit in het huidige systeem?
- Wat wordt er gedaan aan werving van nieuw personeel en hoe houd je bestaand personeel?
- Hoe verhouden de energiekosten zich als gevolg van alle investeringen in groene energie?

Siebren maakt een afspraak om de tevredenheid van ouders (verbetermeter) aan Ilse uit te leggen 
zodat de OC realtime mee kan kijken in de uitslagen. Cor stuurt van q3 de samenvatting hiervan.

Siebren laat zien  uit het stuk van Ayid waar het inhaaleffect van het vorige jaar vandaan komt.

Investering groene maatregelen en investering in vervangend vervoer tbv stints zijn in het verleden 
meegenomen in de tarieven. Hoe zit dat?

Brainstormen met OC over waar we kunnen vergroenen.

Overige vragen/ opmerkingen zie document tarieven 2022.
Uiterlijk as vrijdag reactie per mail naar OC en reactie op tarieven en meeste vragen door Siebren. 

Protocol vervoer
Ilse stuurt de opmerkingen door naar Cor.

Klachtenprocedure
Geen opmerkingen vanuit de OC

Evaluatie Dag vd juf
Presentje is goed ontvangen door de leidsters. Echter binnen de OC moeten we kijken hoe we de 
organisatie van de DvdJ beter kunnen organiseren, nu kwam uiteindelijk veel werk op één persoon 
neer en dat moeten we een volgende keer zien te voorkomen.
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